



Studentrådet HF

## REFERAT

### Studentrådet HF sitt møte onsdag 04.10.16, kl 16.15 i D153

Møteleder: Magnus H. Fjellstad  
Referent: Elin Juliussen

#### *Studentrådet HFs medlemmer:*

FTV 1	Tore Sletten Langeland
FTV 2	Magnus H. Fjellstad
Musikk	Karoline Nygård Jermstad
Musikk	Ada Mathea Hoel
Språk og litteratur (ISL)	Turi Marte Brandt Ånerud
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Språk og litteratur (ISL)	Charlotte Sant
Historiske studier DRV	Erlend Børseth
Filosofi (IFR)	Kamilla Østerberg
Religionsvitenskap (IFR)	Runa Eide Frøiland
KULT	Jeanette Hope
KULT	Malin Elvedal Grendal
Europastudier	Ingvild Marie Henriksen
Europastudier	Ingvild Clementsen Kayser
PLU HTV	Børre Isac L'orange

#### *Meldt fravær:*

IKM	Nora Iman Hagesæther
IKM	Astrid Østigård
Historiske studier ARK	Elise Kjørsvik
Historiske studier DRV	Leif Bjarne Hammer

#### *Ikke møtt:*

Historiske studier ARK	Benjamin Morris King
------------------------	----------------------

#### *Observatører:*

Studenttinget	Jone Trovåg
---------------	-------------

### ***Studentrådet HFs saker***

#### ***Konstituering av møtet***

Innkallingen ble godkjent.  
Møteleder og referent valgt.

***Ref-sak 19/16 Godkjenning av referat fra Studentrådet HFs møte 30.08.16***  
Godkjent med høringssvaret som vedlegg

**Ref-sak 20/16 Saker fra Studentrådsrepresentantene.****Orientering fra FTVene.****Hva skjer på kontoret?**

- Musikk Jobber med PTV og Alumnikompass  
Skal se på graden  
Det er få jenter på musikkteknologi
- Historie Jobber med Alumnikompass  
Vært på inst.styremøte
- PLU Vært på ledermøte, studiekvalitetsmøte  
Administrasjonen bruker ref.gruppene aktivt  
Har ordnet med hjemmesiden
- ISL Har holdt referansegruppekurs, 49 deltakere  
Skal ha masterkveld for alle MA-studentene  
Turi Marte sitter i to ansettelsesprosesser  
Charlotte sitter i en ansettelsesprosess og jobber med Alumnikompass  
Sandra leter etter PTV spansk og planlegger å ha PTV-møte ganske snart
- KULT Mangler noen PTVer enda, men jobber med saken  
Blæster om hvem som er ITVer  
Har oppdatert FB-siden  
Planlegger Alumnikompass
- Euro Har fått alle ref.grp. på plass  
Snakket litt om at BA-beviset kommer seint og vil ta opp dette på programmet  
Jobber med masterleseplassene – noen misfornøyde studenter
- IFR Har vært på seksjonsmøte  
Vært på ref.gruppekurs. Kamilla skal ta over etter Turi Marte å holde disse kursene.  
Har laget plakat over studentdemokratiet  
Det er PTVer i alle emner  
Planlegger Alumnikompass  
Nesten alle ref.grupper er på plass
- FTV Tore Vært på inst.ledermøte;  
· erfaringer fra semesterstarten ble diskutert, de er ganske fornøyde  
· Eksperter i Team planer leges  
· Årsstudiumstudenter loses mot BA-studiet  
Planlegger å ta PTV-saken videre med SVT  
Det planlegges en fest for begge studentrådene
- FTV Magnus Filmkvelden på søndag ble stusslig – det kom kun en utenom de som arrangerte  
Har vært i FTV-forum
- På kontoret Kaffemaskina bråker mye!
- STi Jone STi-møtet vedtok ny struktur på STi. Det blir tre valgkretser: Gjøvik (2 repr.),  
Ålesund (2 repr.) og Trondheim (21 repr. Alle 8 fakultet sikres en representant.
- Magnus Det blir bokskapklipping 17/10 og evt. 19/10 hvis behov.  
FTVene vil sette opp et fast tidspunkt for kontorvakt.

**HF-sak 28/16 Diskusjonssak; Forslag til nye stillingsinstruksjoner for FTV ved HF**

1. FTVene bør ha ansvaret for ref.grp.kurset
  - Stillingsinstruksene bør tas med på allmøtet
  - Vanskelige saker på inst. - Bør være en FTV som kan hjelpe med dette, en som har fullstendig oversikt over gangen i slike saker
2. Deler saker eller inst. på hver FTV
3. Fordeling av arbeidsoppgavene
  - Overlapp – 2 velges annenhvert semester

- De bør f.eks få en uke til å fordele jobbene og så blir dette diskutert på første studentrådsmøte

Runde to i denne saken kommer på neste studentrådsmøte.

**HF-sak 29/16 Orientering om valguken høst 2016**

Magnus orienterte om valgukene.

Det skal være valg av nye FTVer og ITVer

Arbeidsgruppen ønsker en person fra HF til i gruppen.

Hele valgprosessen er i ukene 43, 44 og 45.

Euro stilte spørsmål om det går å ha digitalt valg på program – mulig noe vanskelig.

Turi Marte deler alle tidligere dokumenter/maler på Sprett.

**HF-sak 30/16 Eventuelt**

- Det finnes en treningsgruppe på FB og alle oppfordres til å følge med der☺
- Pantepengene ble brukt til å kjøpt snacks til filmkvelden – dette er nå på kontoret.
- Hva med en quiz-kveld?

**Evaluering av møtet**

Tipp topp, bra møte, lurt med pause

Fine saker, fint debattstyring

Spennende saker

Kommer litt seint i gang

Lite tid på sak 28/16

Møtet ble hevet kl 17.58

Magnus H. Fjellstad

møteleder (sign.)

Tore S. Langeland

referent (sign.)